
El Consell demana a l'APB explicacions pel nombre d'embarcacions d'excursions al port i que arregli els desperfectes del carril bici i del passeig
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El Consell de Formentera ha demanat a l'Autoritat Portuària de les Illes Balears que expliqui els
canvis efectuats en el trasllat de les excursions marítimes al nou moll, vora l'estació marítima, i
que indiqui el nombre d'excursions d'un sol dia que arriben al port de la Savina. "Ja hem dit
moltes vegades i tornarem a insistir que s'ha de regular l'arribada d'excursions marítimes", ha
assenyalat Ana Juan, que també demana al president de l'APB, Francesc Antich, explicacions
sobre "la recollida de les aigües grises dels vaixells dins del port".

  

D'altra banda, la presidenta del Consell va enviar ahir dilluns una carta al responsable de la
Delegació d'Eivissa – la Savina de l'APB, Ignacio Revilla, per demanar-li una "intervenció
urgent al passeig de la Marina, ja que tant el carril bici com la calçada presenten nombrosos
desperfectes que dificulten transitar-hi amb normalitat".

  

Així mateix, Ana Juan insisteix a conèixer la previsió de la finalització de les intervencions
necessàries perquè la nova Confraria de Pescadors de Formentera disposi de connexió
elèctrica, ja que l'APB s'havia compromès que estarien enllestides el dia 15 de juliol.
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